中文核心期刊

中国科技核心期刊

ISSN1001-8123 CN11-2682/TS **2016**  5

期

# 内类研究 内类研究



ISSN 1001-8123





#### 目 次 CONTENTS

## MEAT肉类研究ARCH

刊号: ISSN 1001-8123 (国际标准刊号) CN 11-2682/TS (国内统一刊号) 2016**年第**5期 总第207期 No.5 2016 Total No.207

#### 『基础研究』Basic Research

反应时间对牛肉、牛骨美拉德反应产物风味品质的影响

李迎楠 01

Effect of Reaction Time on the Flavor Quality of Maillard Reaction Products from

Beef Meat and Bone Hydrolysates

LI Yingnan et al.

猪牛混合脂肪的物化性质和感官特性分析

刘文营 06

Physicochemical and Sensory Properties of Beef/Pork Fat Blends

LIU Wenying et al.

驴肉在低温成熟过程中理化指标的变化

敖 冉 11

Physical and Chemical Changes of Donkey Meat during Postmortem Aging at Low Temperature

AO Ran et al.

猪血豆腐质构特性的影响因素

李 翔 15

Effects of Several Factors on the Textural Properties of Pig Blood Tofu

LI Xiang et al.

#### 『包装贮运』Package & Storage

4°C冷藏条件下长丰鲢尸僵过程中的品质变化规律

刘晓畅 20

Postmortem Changes of Changfeng Silver Carp during Storage at 4 °C

LIU Xiaochang et al.

Effect of Different Thawing Methods on the Quality of Duck Meat

ZHANG Fan et al.

#### 『分析检测』Analysis & Detection

#### 电子鼻技术研究不同包装调理预制烤猪肉冷却贮藏过程中品质的变化

任 静 30

Electronic Nose to Detect Quality Changes of Marinated Pork Packaged by Different Methods during

Chilled Storage before Grilling

REN Jing et al.

#### 超高效液相色谱-串联质谱测定猪肉中16 种喹诺酮药物残留量

张颖颖 36

Determination of Sixteen Quinolones Residues in Pork by Ultra Performance Liquid

Chromatography-Tandem Mass Spectrometry

ZHANG Yingying et al.

#### 『专題论述』Reviews

#### 我国牦牛肉分级标准体系研究现状与发展趋势

牛 珺 42

Current Status and Development Trend of Yak Meat Grading System in China

NIU Jun et al.



### 专业性和技术领先是汉普人的骄傲

专业生产台湾烤肠、亲亲肠、粒粒肠、 脆皮肠、烧烤肠等成套设备

